
Protokół nr 39/12 z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej w dniu 5.12.2012 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodnicząca Komisji Teresa Purgal na podstawie listy obecności otworzyła posiedzenie i 

stwierdziła quorum. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. Spóźnienie zapowiedział 

radny Roman Pawłowski i radny Rafał Wolny. 

 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

 

Porządek został przyjęty bez zmian i stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

        ------przyszedł radny Rafał Wolny, 

                       3 radnych-------------- 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 21.11.2012 r. 

 

Komisja Rewizyjna przystąpiła do odczytania protokołu z poprzedniego posiedzenia w dniu 

21.11.2012. Protokół zostały przyjęty z drobnymi poprawkami. Za przyjęciem głosowały 3 

osoby. 

 

4. Ciąg dalszy planowej kontroli realizacji zaleceń wynikających z protokołów 

kontroli przeprowadzonych w Urzędzie Miejskim w 2011 r. 

------przyszedł radny Roman Pawłowski, 

                       4 radnych-------------- 

 

Komisja Rewizyjna przystąpiła do kontynuacji kontroli realizacji zaleceń wynikających z 

protokołów kontroli przeprowadzonych w Urzędzie Miejskim w 2011 r. Komisja przystąpiła 

do analizy:  

● wystąpienia pokontrolnego Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 14.06.2011 r. w 

zakresie prawidłowości realizacji i rozliczenia projektu dofinansowanego ze środków budżetu 

państwa pod nazwą ,,Przebudowa ul. Kolejowej, C.K. Norwida i Stromej wraz z przebudową 

sieci wodociągowej, kanalizacji sanitarnej, kanalizacji deszczowej, elektroenergetycznej, 

oświetlenia drogowego”. Komisja zapoznała się również z zaleceniami Wojewody w zakresie 

wymiany i naprawy uszkodzeń, zasadności ustawienia znaków drogowych i terminowości. 

 

● wystąpienia pokontrolnego Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 19.07.2011 r. w 

zakresie prawidłowości realizacji i rozliczenia projektu dofinansowanego ze środków budżetu 

państwa pod nazwą ,,Budowa i przebudowa ulicy Nowomyśliwskiej w Międzyzdrojach”. 

Zapoznano się z zaleceniami  Wojewody w zakresie rozliczenia dotacji, wyegzekwowania kar 

umownych, naprawę uszkodzeń.  

 

● protokół z kontroli planowanej sporządzony przez Inspektora ds. Kontroli wewnętrznej 

Panią Grażynę Ingielewicz w temacie kontroli zarządczej, kontroli i rozliczenia dotacji 

udzielonych ZOŚ w Międzyzdrojach z budżetu Gminy w odniesieniu do zasady legalności. 

Kontrola wykazała, że dotacja została rozliczone prawidłowo i wykorzystana zgodnie z 

przeznaczeniem. 

 

● protokół z kontroli planowanej sporządzony przez Inspektora ds. Kontroli wewnętrznej 

Panią Grażynę Ingielewicz w temacie funkcjonowania systemu kontroli zarządczej w 

Międzynarodowym Domu Kultury w Międzyzdrojach.  



 Komisja Rewizyjna sprawdziła dwa aktualne wnioski z 2012 roku o wydanie 

zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych o zawartości alkoholu do 4,5% oraz na piwo.  

Wnioski były kompletne z cała potrzebną dokumentacją. Komisja stwierdziła, że 

postępowanie odbyło się zgodnie z przepisami, na mocy art. 123 kpa. oraz art. 18 Ustawy o 

wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

 

 Komisja Rewizyjna  sprawdziła protokół i wnioski ze swojej kontroli z realizacji 

umowy na zakup przez Gminę usług na stadionie miejskim w latach 2009-2010 oraz protokół 

z kontroli realizacji umów wieloletnich dzierżaw- zapisów dot. dzierżawców i Gminy. 

Komisja zapytała Panią Edytę Konarzewską Kierownika Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa, czy są zawierane umowy z podmiotami, które mają 

zadłużenie. Pani Kierownik wyjaśniła, że przed zawarciem umowy takie zobowiązania 

zostają sprawdzone i nie zawiera się umów z podmiotami, które zalegają z opłatami. 

 

5. Rozpatrzenie bieżącej korespondencji. (brak) 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała, aby na następne posiedzenie przygotować swoje 

propozycję odnośnie planu pracy na rok przyszły. 

 

7. Zakończenie posiedzenia.                                                  

 

Przewodnicząca komisji zamknęła posiedzenie. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska 


